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Jouw Haarlem 
Juist nu de lente echt doorgebroken is en het nieuwe leven begint te ontluiken, wordt er in grote 
delen van de stad gemaaid. Paardenbloemen, madeliefjes, insecten die uit hun winterrust ontwaken; 
dit wordt allemaal letterlijk weggemaaid.  
-Kan de wethouder, ecologisch onderbouwd, aangeven waarom het nog korte gras en alle andere 
waardevolle planten juist nu weggemaaid worden en niet later in het jaar waardoor het nieuwe leven 
een kans zou krijgen tot wasdom te komen? 
 
Trots Haarlem 
Zijn er genoeg scholen om de kinderen uit de Oekraïne op te vangen 
 
Jouw Haarlem 
Momenteel worden een aantal Oekraïense vluchtelingen in Haarlem opgevangen. Het blijkt langer 
dan een maand te duren eer ze zich bij de gemeente kunnen registreren. Ook blijkt het 
telefoonnummer dat speciaal voor het in het leven is geroepen slecht bereikbaar. 
-Klopt het dat Oekraïense vluchtelingen lang moeten wachten voordat ze zich voor de gemeentelijke 
basisadministratie (GBA) kunnen registreren? 
-Klopt het dat het speciale telefoonnummer slecht bereikbaar is? 
-Zo ja, gaat het college actie ondernemen om hier iets aan te doen? 
 
Trots Haarlem 
Zijn de maai plannen bij gesteld om insecten de kans te geven zich voort te planten? Groen en bloei 
hebben voorrang. 
 
Trots Haarlem 
Gaan we nu echt de woningbouw stimuleren?  
 
Trots Haarlem 
Hoe wil het college 2x 295 Oekraïners, plus mensen van de boten in het Spaarne, plus het normale 
aantal statushouders voor 2022 ( wat waarschijnlijk verdubbeld is tov vorig jaar) opvangen zonder 
dat dit gevolgen heeft voor de wachtduur voor een sociale huurwoning voor alle andere 
Haarlemmers? 
b) Klopt het dat dit om meer dan 1000 mensen gaat en de wachtduur sociale huurwoning met 2 jaar 
zal toenemen? Zo nee hoeveel dan? 
c) Gaat college B&W  ook panden vorderen voor opvang? Kabinet sluit ’machtsmiddelen’ voor 
opvangplaatsen niet uit 
of kiest men voor een Onderdepannen oplossing, die NIET zorgt voor een langere wachtlijst sociale 
huurwoningen? 
 
Trots Haarlem 
Maandag heeft de verkiezingscommissie de uitslag bekrachtigd. 
Waarom heeft men geen aangifte gedaan van mogelijk ronselen? Zoals in andere steden en wat 
wordt aanbevolen door de kiesraad wanneer volmachten meer dan de gebruikelijke 8-12 % zijn en in 
Haarlem waren er meer wijken waar het zelfs 20% was. Als u geen aangifte doet gaat Trots dat 
vrijdag zelf doen. 
 
Trots Haarlem 

Wat gaat college doen aan de overlast van lesauto’s in de wijken rond het CBR? 
 
 
 
 

https://socinet.nl/kabinet-sluit-machtsmiddelen-voor-opvangplaatsen-niet-uit/
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Trots Haarlem 
We hebben op tal van plekken in Haarlem te maken met zware grondverontreiniging, zoals Johan 
Enschede Klokhuisplein, Put van Vink, Schoteroog ( asfaltverontreiniging AEB Afvalverwerking ). 
Hoe gaat u het milieubeleid aanpassen de komende jaren, want we zullen aan de klimaat- / 
milieudoelstellingen moeten voldoen?  ( monitoringsverslagen. ) 

 
 


